

LEASING & LICENSING DEPARTMENT
Share Pledge Registration Procedures



Registration:

1. The Concerned Shareholder's Resolution (if it is a company, Director Board Resolution, duly notarized and attested) to pledge his shares
2. Shareholders' Resolution of the company to approve the creation of pledge (If FZC)
3. 3 sets of HFZ Form 20-A (Notification of Security Interests/ Pledge of Shares) signed and stamped by the company and the bank
4. 3 sets HFZ Form No. 20-B (Related page of the Company Register to record the security interest)
5. Original Share Certificate/s—which will have registration remark at the back upon completion of procedures
6. These documents together with the copy of share pledge agreement when submitted with a payment of HFZ registration charges (0.05% of the loan amount, minimum AED 5,000/-; maximum AED 50,000/-), will be stamped by HFZA. Each set will be issued to the company and the bank as well as to the Leasing & Licensing Department.

Cancellation:

1. The Concerned Shareholder's Resolution (if it is a company, Director Board Resolution, duly notarized and attested) to cancel his/her pledged shares
2. Shareholders' Resolution of the company to approve the cancellation of pledge (If FZC)
3. Stamped Bank Clearance
4. Original Share Certificate
5. Cancellation fee of Aed 1,000/-
6. Issuance of Cancellation Certificate

****Note:** For all above applications, license must be valid at least one month. Otherwise, it must be renewed beforehand.

1. قرار المساهمين (إذا كانت شركة ، قرار مجلس الإدارة ، موثق مصدق) لرهن الاسهم.
2. قرار المساهمين في الشركة للموافقة على تسجيل الرهن (إذا كانت شركة منطقة حرة)
3. 3 نسخ من نموذج 20-A (إخطار بالمصالح الضمانية / تعهد الأسهم) موقعة مختومة من الشركة والبنك
4. 3 نسخ من نموذج رقم 20-B (صفحة ذات صلة بتسجيل الشركة لتسجيل الفائدة الأمنية)
5. بمجرد اكتمال التسجيل ستوضع ملاحظة تسجيل في الخلف على شهادة / شهادات الأسهم الأصلية
6. سيتم ختم هذه الوثائق مع نسخة من اتفاقية رهن الأسهم عند تقديمها مع دفع رسوم التسجيل (0.05%) من مبلغ القرض ، بحد أدنى 5,000 درهم إماراتي / - الحد الأقصى 50000 درهم / -) من قبل . سيتم إصدار كل مجموعة للشركة والبنك وكذلك إلى قسم التأجير والترخيص.

**** يجب أن تكون الرخصة سارية لمدة شهر على الأقل للحصول على أي من الخدمات المذكور أعلاه ، خلاف ذلك يجب أن تجدد مسبقاً**